
                                

Zápis  

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Sokolnice, které se konalo ve středu 
11. června 2025, v 18.00 h., v aule Základní školy Sokolnice, v obci Sokolnice. 
 
 
Přítomni 
Dle prezenční listiny je při zahájení přítomno 8 z celkového počtu 15 členů zastupitelstva 
obce, takže zasedání je usnášeníschopné. Pan Luboš Král, pan Alan Faltýnek, pan Jiří 
Macenauer, pan Petr Mifek, pan Tomáš Struška, pan Jiří Zaťko se ze zasedání omluvili. 
 
Zahájení 
V 18:00 hodin přivítal starosta obce Mgr. Libor Beránek všechny přítomné členy 
zastupitelstva obce i občany a zahájil jednání. Oznámil, že zasedání bylo řádně svoláno  
a vyhlášeno, konstatoval, že z celkového počtu 15 je přítomno 8 členů zastupitelstva  
a zasedání je tudíž usnášeníschopné. Dále uvedl, že zápis z minulého jednání byl ověřen a 
nebyly proti němu ze strany ověřovatelů vzneseny námitky. Program jednání obdrželi členové 
ZO v dostatečném časovém předstihu, od 27. 05. 2025 byl rovněž vyvěšen na úřední desce a 
na elektronické úřední desce.  
 
P. Pavel Šteffan dorazil 18.05 hodin. 
 
Navržený program jednání: 

Přivítání a zahájení – starosta obce. 
 
Technický bod: 
a) Určení zapisovatele zasedání – navržena: Andrea Hrdličková  

b) Schválení ověřovatelů zápisu – navrženi: Pavel Šteffan a Petr Vaculín 

c) Kontrola úkolů 

d) Schválení programu zasedání: 

01. SVK Šlapanicko – stanovy 
02. Svazek obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko – smlouva o investičním příspěvku 
03. Účetní závěrka obce za rok 2024 
04. Závěrečný účet obce za rok 2024 
05. Zpráva kontrolního výboru 
06. Opatření obecné povahy – daň z nemovitosti – místní koeficient ve výši 4,0 pro 

vymezené nemovité věci (plochy Vd a Vd,z dle územního plánu vyjmenované 
v opatření obecné povahy) 

07. Nabídka prodeje nemovitosti od společnosti LONT STAVINVEST s. r. o. 
08. Informativní zprávy 

 
 
Hlasování je zapsáno ve tvaru: pro/proti/zdržel se 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje předložený program zasedání, zapisovatelem Andreu 
Hrdličkovou a za ověřovatele zápisu Pavla Šteffana a Petra Vaculína 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí provedenou kontrolu úkolů.  
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Hlasování: 9/0/0 
 

1) SVK Šlapanicko – stanovy 
Obec Sokolnice se od 01. 01. 2025 stala členem Svazku obcí pro vodovody a kanalizace 
Šlapanicko. Vstup do tohoto svazku byl schválen 11. Zastupitelstvem obce Sokolnice, dne 11. 
září 2024, usnesením č. 03, zároveň souhlasilo se Stanovami Svazku v platném znění.  
P. Parma sdělil, že Svazek obcí pro vodovody a kanalizace předložil nové Stanovy 
k projednání. Avšak město Šlapanice s těmito novými stanovami opět nevyslovilo souhlas, a 
to s odůvodněním, že je jednak poškozují, a dle jejich názoru jsou v rozporu se zákonem, co 
se týče dispozice s fondem obnovy infrastruktury. Na jednání Svazku obcí pro vodovody a 
kanalizace zazněla i výtka, že nepečuje o stávající majetek a jenom investuje do jeho 
rozšiřování. Dostal jsem také informace, že Svazek dluží na investicích do majetku 
Šlapanicím jedno sto milionů korun českých. Je otázkou, zda Šlapanice nové stanovy 
nenapadnou u soudu, když jsou dle nich v rozporu se zákonem. Starosta odpověděl, že se 
spíše jedná o osobní názor paní starostky, alespoň takto to vnímá i pí předsedkyně či 
místopředseda svazku. Ostatní členové, kteří jsou členy v tomto svazku takový názor nesdílí.   
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje předložené Stanovy Svazku pro vodovody a kanalizace 
Šlapanicko v platném znění. 
ZO ukládá tajemnici nejpozději do 30. 06. 2025 sdělit rozhodnutí žadateli.  
Hlasování 9/0/0 
 

2) Svazek obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko – smlouva o investičním 
příspěvku 

Obec je členem Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko (dále jen Svazek) od 01. 
01. 2025.  Předmětem činnosti tohoto Svazku je ochrana životního prostředí, zejména 
dodávek vody a odvodu a čištění odpadních vod, zajištění koncepce rozvoje a obnovy 
vodovodů, kanalizací, ČOV a s nimi souvisejících zařízení v obcích, sdružených ve Svazku, 
zavádění, rozšiřování a zdokonalování inženýrských sítí vodních děl, a zajišťování zdrojů pro 
výstavbu, rekonstrukci a obnovu vodovodů a kanalizací. 
Obec Sokolnice přistoupila ke Svazku také za účelem přípravy a vybudování stavby 
„Odvádění odpadních vod z oblastí Rajhradska a Újezdska na ČOV Brno-Modřice“, kterou 
budou tvořit zejména čerpací stanice a kanalizační potrubí.  
Provedení stavby zajistí Svazek, a to jako investor a stavebník, stavba po jejím dokončení 
bude v jeho vlastnictví. Všechny obce, které přistoupily ke Svazku ke dni 01. 01. 2025 budou 
finančně přispívat Svazku na úhradu nákladů vynaložených na realizaci této stavby, formou 
tkz. investičního příspěvku. Ve zbývající části, bude náklady realizace stavby hradit Svazek. 
Obec bude tento investiční příspěvek poskytovat ve formě pravidelných ročních splátek.  
Tento příspěvek bude stanoven jako součin částky 1.000 Kč a počtu obyvatel obce po dobu 
pěti let, následujících 15 let bude stanoven jako součin částky 300 Kč a počtu obyvatel.  
Zastupitelstvo obce odročila projednání tohoto bodu a uložilo kontrolnímu výboru zaslání 
připomínek k návrhu smlouvy Svazku do 30. 04. 2025. 
Nyní je předložena smlouva o investičním příspěvku společně s dodatkem, který byl na žádost 
obce přidán.  
P. Parma sdělil, že před vstupem do Svazku jsme obdrželi excelový soubor 
s předpokládanými náklady na stavbu, i kolik to bude stát jednotlivé obce. Avšak tehdy 
prezentované údaje neodpovídaly těm aktuálním. Dle tehdy představených podkladů měly být 
náklady 600mil (celkově 812mil, což je navýšení o úroky z úvěru), dotace 25 % a obec 
Sokolnice měla nad rámec nájemného hradit 5 let 1tis za obyvatele ročně, tj. celkem cca 
12mil. V aktuálně dodaných podkladech jsou náklady na částce 800mil (celkově 1mld, což je 
navýšení o úroky z úvěru), s dotací se už nepočítá a obec Sokolnice bude po dobu přípravy a 
realizace hradit oněch 1tis za obyvatele ročně a následně 300 Kč za obyvatele ročně bez 
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znalosti jaká bude konečná částka. Nerozporuji pozitiva projektu v podobě lepšího čištění 
odpadních vod a snížení povinností a starostí pro obec, které jsou spojené s vlastní čističkou, 
ale zároveň se obávám, že tento projekt může být pro obec taková velmi drahá jízdenka do 
vlaku, ze kterého nepůjde vystoupit a bude se dále a dále platit. Starosta odpověděl, že má 
obec jedinečnou možnost vyřešit problematiku likvidace odpadních vod pro budoucí 
generace. P. Jirgala odpověděl, že rizika jsou na straně obce, ale zároveň na straně Svazku. 
My netušíme, co bude do budoucna s naší čistírnou odpadních vod. Starosta doplnil, že v 
tomto směru je jednoznačně kvalitnější čistička v Modřicích, ať už po stránce ekonomické, 
energetické i provozní. Jsem si zcela jistý, že nároky na naši čističku budou postupem času po 
ekonomické stránce vyšší a vyšší (energie, zvyšující se nároky na kvalitu vyčištěné vody 
atd.). Popravdě si nedokážu představit, co všechno by to pro naši obec znamenalo, 
kdybychom tyto nároky museli plnit.      
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje text a uzavření smlouvy o investičním příspěvku se Svazkem 
obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko a Dodatku č. 01 mezi obcí Sokolnice a Svazkem.  
Zastupitelstvo obce Sokolnice ukládá starostovi nejpozději do 30. 07. 2025 podepsat smlouvu 
o investičním příspěvku se Svazkem obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko a Dodatek  
č. 01.  
Hlasování: 8/0/1 

 
3) Účetní závěrka obce za rok 2024 

Již několik let schvalují i obce účetní závěrku sestavenou k rozvahovému dni. Rozsah a další 
náležitosti účetní závěrky stanoví zákon 563/1991 Sb. o účetnictví, v platném znění  
a prováděcí vyhláška č. 220/2013 Sb. o požadavcích na schvalování účetních závěrek 
některých vybraných účetních jednotek. Rada obce doporučila roční účetní závěrku schválit. 
P. Parma poděkoval paní účetní obce za komunikaci, která probíhala prostřednictvím e-mailu 
před zasedáním zastupitelstva, kdy dostal odpovědi a vysvětlení na položené dotazy. 
Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje roční účetní závěrku obce Sokolnice za rok 2024. 
ZO ukládá starostovi zajistit vyhotovení Protokolu o schvalování účetní závěrky  
dle § 11 vyhlášky a písemného záznamu o hlasování při schvalování účetní závěrky  
dle § 12 vyhlášky č. 220/2013 Sb.  
Hlasování 9/0/0 

 
4) Závěrečný účet obce za rok 2024 

Návrh závěrečného účtu obce Sokolnice byl zveřejněn na úřední desce Obecního úřadu 
Sokolnice (a na www.sokolnice.cz) od 20. 05. 2025. Finanční výbor projednal dne 09. 06. 
2025 návrh závěrečného účtu dne a sdělil, že nemá námitky k jeho schválení.  
Součástí závěrečného účtu je i zpráva auditora o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 
2024 a finanční vztah ke zřízeným příspěvkovým organizacím (MŠ a ZŠ Sokolnice). 
Povinnost dát si přezkoumat své hospodaření za uplynulý kalendářní rok je územnímu celku 
uložena v ustanovení § 17 odst. 4 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 
územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů (dále „zákon č. 250/2000 Sb.“)  
a v § 42 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů. 
Auditor na závěr konstatoval, že na základě provedeného přezkoumávání hospodaření obce 
Sokolnice nezjistil žádnou skutečnost, která by jej vedla k přesvědčení, že přezkoumávané 
hospodaření není ve všech významných (materiálních) ohledech v souladu s hledisky 
přezkoumávání hospodaření. 
Při přezkoumání hospodaření obce Sokolnice za rok 2024 nezjistil auditor žádné chyby  
a nedostatky. 
Rada obce doporučila schválit závěrečný účet bez výhrad.  
Návrh na usnesení: 
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ZO schvaluje závěrečný účet obce Sokolnice za rok 2024 včetně zprávy o výsledku 
hospodaření obce za rok 2024, které provedl Krajský úřad Jihomoravské kraje, bez výhrad.  
ZO souhlasí s celoročním hospodařením obce Sokolnice za rok 2024.  
ZO bere na vědomí informace o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v členění podle rozpočtové 
skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších finančních operacích, včetně vyúčtování 
finančních vztahů ke státnímu rozpočtu, rozpočtům krajů, obcí, státním fondům, jiným 
rozpočtům a k hospodaření dalších osob. 
ZO bere na vědomí provedená rozpočtová opatření v průběhu roku 2024. 
ZO bere na vědomí, že Rada obce Sokolnice schválila účetní závěrku ZŠ a MŠ Sokolnice. 
ZO ukládá tajemnici obce nejpozději do 01. 07. 2025 zveřejnit závěrečný účet obce Sokolnice 
za rok 2024 v souladu s ust. § 17 odst. 8 zákona č. 250/2000 Sb. 
Hlasování 9/0/0 
 

5) Zpráva kontrolního výboru 
Kontrolní výbor na základě provedené kontroly vyúčtování dotací poskytnutých z rozpočtu 
obce v roce 2024 spolkům a dalším subjektům na podporu jejich činnosti, předložil 
Zastupitelstvu obce její výsledek. Kontrolní výbor po seznámení se s podklady, vyzval 
organizace k doplnění některých částí vyúčtování. Tyto organizace na výzvu odpověděly. KV 
neshledal žádné vady ve vyúčtování dotací poskytnutých z rozpočtu obce Sokolnice na rok 
2024.  
KV poukázal na příkladný přístup spolku včelařů, kteří nevyčerpali celou poskytnutou dotaci 
a část vrátili do rozpočtu obce. KV navrhnul, aby byla věnována pozornost nákladům na 
energie u příjemců dotací.   
KV dává podnět ZO na zvážení, zda je vhodné, aby z dotace poskytované z obecního 
rozpočtu, byly hrazeny daňové povinnosti.  
P. Parma sdělil, že kontrolní výbor již v minulosti upozorňoval na vysoké výdaje za elektřinu 
na ostrůvku, který je v pronájmu rybářů. Obec by se měla zasadit o koordinaci a zefektivnění 
těchto nákladů, aby dotace poskytované spolkům v některých případech nešly fakticky jenom 
na náklad za elektřinu. Starosta odpověděl, že v současné době se vypracovává pro obec 
energetická koncepce na veškeré obecní objekty. Bude tedy možné, že jedním způsobem 
řešení tohoto problému se stane sdílení vyrobené energie z obecní budovy k provozu el. 
zařízení na ostrůvku.  
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo obce Sokolnice bere na vědomí výsledek provedené kontroly vyúčtování dotací 
poskytnutých z rozpočtu obce v roce 2024 spolkům a dalším subjektům na podporu jejich 
činnosti provedenou Kontrolním výborem. 
Hlasování: 9/0/0  
 

6) Opatření obecné povahy – daň z nemovitosti – místní koeficient ve výši 4,0 pro 
vymezené nemovité věci (plochy Vd a Vd,z dle územního plánu vyjmenované v 
opatření obecné povahy) 

Zastupitelstvo obce Sokolnice schválilo na svém 11. zasedání, dne 12. 03. 2025 vydání 
návrhu opatření obecné povahy, v souladu s ustanoveními § 12 odst. 1 písm. b) zákona č. 
338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí, ve znění pozdějších předpisů, a ve spojení s 
ustanovením v § 171 a následujících zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, kterým se stanoví 
místní koeficient daně z nemovitých věcí pro vymezené nemovité věci, které jsou územním 
plánem určeny jako plochy pro drobnou výrobu, sklady a služby.  
Jedná se o úpravu koeficientu daně z nemovitostí u pozemků, jenž jsou v územním plánu 
vedeny pod označením plochy Vd a Vd,z. Aktuálně je zde stanoven koeficient 2.  
Hlavním důvodem je nerovné zatížení společného prostoru a sdílené infrastruktury. Dochází k 
vyšší zátěži životního prostředí i technické infrastruktury obce. Finanční prostředky, získané 
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navýšením koeficientu pro vymezené nemovité věci, by tedy mohly být využity jak na opravu 
a údržbu infrastruktury, tak také ke snížení negativních vlivů na životní prostředí v naší obci.   
Návrh opatření obecné povahy byl zveřejněn na úřední desce od 21. 03. 2025 do 23. 04. 2025. 
V této době obec neobdržela žádné námitky k tomuto návrhu.   
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Sokolnice schvaluje vydání opatření obecné povahy, v souladu 
s ustanovením § 12 odst. 1 písm. b) zákona č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí, ve znění 
pozdějších předpisů (dále jen „zákon o dani z nemovitých věcí“) a ve spojení s ustanovením § 
171 a následujících zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů, kterým 
se stanoví místní koeficient daně z nemovitých věcí pro vymezené nemovité věci, které jsou 
územním plánem určeny jako plochy plochy Vd a Vd,z, a to ve výši 4,0. 
Zastupitelstvo obce Sokolnice ukládá tajemnici nejpozději do 20. 06. 2025 zveřejnit opatření 
obecné povahy v souladu s ustanovením § 12 odst. 1 písm. b) zákona č. 338/1992 Sb., o dani 
z nemovitých věcí, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o dani z nemovitých věcí“) a 
ve spojení s ustanovením § 171 a následujících zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění 
pozdějších předpisů, kterým se stanoví místní koeficient daně z nemovitých věcí pro vymezené 
nemovité věci, které jsou územním plánem určeny jako plochy plochy Vd a Vd,z, a to ve výši 
4,0. 
Hlasování: 9/0/0 
 

7) Nabídka prodeje nemovitosti od společnosti LONT STAVINVEST s. r. o. 
Obec Sokolnice obdržela cenovou nabídku možného odkupu nemovitostí v k.ú. Sokolnice, ve 
vlastnictví společnosti LONT STAVINVEST s.r.o.  
Jedná se o následující nemovitosti, v k.ú. Sokolnice. 
Pozemek na parc. č. 91, o výměře 811 m2, na které je aktuálně umístěna budova na č. pop. 13 
a pozemek na parc. č. 92, o výměře 1665 m2.  
Celková výměra sceleného pozemku činí 2476 m2. Celková nabídková cena činí 27. 000.000 
Kč. Prodávající uvedl, že cenová nabídka zahrnuje také odstranění stávajících nemovitostí na 
pozemcích na parc. č. 91 a 92, v k.ú. Sokolnice.   
Starosta přivítal p. Linharta, který osobně přišel na veřejné zasedání a předal mu slovo. P. 
Linhart sdělil všem přítomným, že do konce kalendářního roku by měla zaniknout firma 
aktuálně vlastnící předmětné nemovitosti vč. všech záležitostí. Prodej pozemku by pak 
realizovali jako fyzické osoby. S ohledem na tuto skutečnost ale musí uhradit náklady spojené 
s daněmi, které se k prodeji pojí a oni mají svoji finanční hranici, pod kterou prodej nechtějí 
realizovat. Pokud by obec pozemky neodkoupila, budou se snažit je rozprodat po částech. 
Měli v plánu postavit zde 4 RD, existuje už i PD na část z nich, tuto by měla obec též 
k dispozici. P. Jirgala vznesl dotaz, zda nemovitost bude zcela odstraněna. P. Linhart sdělil, že 
ano. P. Parma vznesl dotaz, zda byl soudní spor se sousedy vyřešen. P. Linhart odpověděl, že 
ano a dokument, který tomu nasvědčuje byl také předložen. P. Parma odpověděl, že 
požadovaná kupní cena je necelých jedenáct tisíc za metr čtvereční. Cena za pozemky je 
vysoká, ale umístění těchto pozemků se nachází na výhodném místě naší obce. Když obec 
tyto pozemky nekoupí, je nutno logicky počítat, že budou maximálně využity pro zastavění. I 
kdyby obec s pozemky nyní nic nedělala, tak jde o uložení peněz, přičemž hodnota pozemků 
spíše poroste, než aby klesala. Příští zastupitelé za deset, či dvacet let by mohli na těchto 
pozemcích, na které z jedné strany navazuje další obecní pozemek realizovat své budoucí 
záměry. Do té doby to může být klidně parkoviště. Aktuálně je na tom obec dobře finančně a 
má dlouhodobě na účtech cca 80mil Kč, takže by nákup neměl znamenat nějaké ohrožení 
finančního zdraví obce. Starosta zkonstatoval, jaký je aktuální finanční stav obce, jaké 
projekty jsou přichystány a dal přítomným na zvážení, zda nebude vhodnější použít finanční 
prostředky na jejich realizaci.     
Návrh na usnesení:  
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Zastupitelstvo obce Sokolnice schvaluje koupi nemovitostí na parc. č. 91, 92, v k.ú. Sokolnice 
o celkové výměře 2476 m2, bez stávajících nemovitostí.  
ZO schvaluje odkup nemovitostí na parc.č. 91, 92, v k.ú. Sokolnice za těchto podmínek:  
 Prodávající: aktuální vlastník: LONT STAVINVEST s. r. o., předpokládaný budoucí 

vlastník: p. Bílý, p. Linhart – aktuální jednatelé a společníci LONT STAVINVEST s. r. o. 
 Kupující: Obec Sokolnice  
 Kupní cena: 27. 000. 000. Kč.  
 Celá kupní cena bude prodávajícím uhrazena bezhotovostním převodem nejpozději do 15 

dnů od předložení příslušného výpisu z katastru nemovitostí, listu vlastnictví č. 1, 
vedeného u Katastrálního úřadu Jihomoravského kraje, katastrální pracoviště Brno - 
venkov pro k.ú. Sokolnice potvrzujícího, že obec Sokolnice je vlastníkem předmětné 
nemovité věci, a že na ní současně nevázne žádné zástavní právo, věcné břemeno, závazky 
či jakákoliv jiná práva, a že části C a D příslušného výpisu z listu vlastnictví jsou bez 
jakéhokoliv zápisu, a že příslušný výpis z katastru nemovitostí není dotčen nevyřešeným 
právním vztahem či vyznačenou plombou nebo poznámkou. 

 Kupující uhradí správní poplatek za řízení o povolení vkladu práv do katastru nemovitostí. 
 Prodávající odstraní na své náklady veškeré stavby na parc. č. 91 a 92, v k.ú. Sokolnice.  
Zastupitelstvo ukládá tajemnici nejpozději do 30. 06. 2025 informovat společnost LONT 
STAVINVEST s.r.o. o rozhodnutí zastupitelstva. 
Zastupitelstvo ukládá starostovi realizovat tento majetkoprávní úkon nejpozději do 31. 12. 
2026. 
Hlasování: 2/0/7 
Usnesení nebylo přijato. 
 

8) Informativní zprávy 
Rada obce doporučuje starostovi informovat veřejnost o činnosti rady, zejména: 
 

- Jaký je stav projednávání změny územního plánu? Co brání nařízení veřejného 
projednání? Změna ÚP nyní ustrnula na MěÚ Šlapanice. Původní kompetentní osoba 
byla jmenována do čela SÚ. Agendu předala novému zaměstnanci, který je ze strany 
obce i ze strany projektanta neustále dotazován na možný progres v projednávání. 
Poslední společná schůzka byla realizována dne 29. 04. 2025, kdy se rekapituloval 
aktuální stav a vznesen apel na stanovení termínu veřejného projednání – bezvýsledně. 
Projektant vznáší požadavek na vícepráce, neboť v mezidobí 5 let, kdy bylo schváleno 
zadání došlo minimálně k třem změnám prováděcí legislativy, musí neustále měnit 
podobu návrhu a vznikají mu vícepráce – bude chtít dofinancovat. 

 
- Jaký je stav úsekového měření rychlosti v obci? Pokud byla data předána na MěÚ 

Šlapanice, jsou přestupky vyřizovány?  Nejsou, neboť MP čeká na schválení PČR. 
Dnes osobní schůzka s p. Tichým, zástupcem PČR, který souhlas vydá nejpozději do 
pátku 13.06.2025. Od toho momentu nic nebrání tomu, aby se započalo s vymáháním. 
Po technické stránce je již vše dořešeno. 

 
- Jaký je stav reklamace cyklostezky? Dospělo se k nějakému řešení se zhotovitelem? 

V úseku Sokolnice – Kobylnice byla místa sanována pružnou asfaltovou zálivkou a 
dohodnuto, že se bude sledovat účinnost tohoto opatření. Zhotovitel je připraven pro 
naši obec daná místa odfrézovat a opětovně přeasfaltovat, pokud by snad došlo 
k výraznému zhoršení situace.  

 
- Jaký je aktuální stav vybavení přístavby MŠ? Bude otevřena k začátku nového 

školního roku? Byla zpracována zadávací dokumentace za vybavení MŠ. Následně pí 
ředitelka prostřednictvím spol. RTS vysoutěžila zhotovitele, v těchto dnech by měla 



 7

být podepsána SoD a vybavení MŠ by mělo být realizováno nejpozději do poloviny 
měsíce srpna. Vysoutěžená cena za celou dodávku vč. montáže je 2 375 000 Kč.  

 
- Dojde od nového školního roku ke změně v jídelně? Jde o plánovaný výběr jídel i 

možnost stravování pro učitele. Aktuálně je zadáno prověření možné realizace tohoto 
konceptu především ve vztahu k aktuální dispozici jídelny. Výsledky této odborné 
analýzy s případným návrhem realizace a kvalifikovaným odhadem nákladů by měly 
být na začátku prázdnin. Možnost stravování pro učitele ZŠ by měla být od nového 
školního roku zajištěna – pokud bude přetrvávat zájem ze strany učitelů. 

 
- Jaký je aktuální stav přístavby ZŠ? Pokračuje se dle plánu? Ano, přístavba běží dle 

harmonogramu a dokončení realizace by mělo být v souladu s dodatkem SoD.  
 

- Jaké jsou časové harmonogramy k aktuálně zahájeným opravám silnic v obci? 
Oprava ul. Zahradní a parkoviště – smluvní termín zhotovení 05.09.2025; Oprava ul. 
Moravská a Zámecká – smluvní termín zhotovení do 16.10.2025; Rekonstrukce mostu 
ul. Zámecká – smluvní termín zhotovení 24.10.2025. Rekonstrukci mostu a 
Komunikace na ul. Moravské a Zámecké zhotovitelské firmy chtějí dokončit do 
31.08.2025. 
 

- Přechody na ul. Kaštanová Kobylnická – starosta informoval, že stavba byla řádně 
dokončena. Zhotovitel by měl provést plastový nástřik vodorovného dopravního 
značení a přestože intenzita osvětlení přechodu odpovídá dle měření normám, plánuje 
se instalace předokenních žaluzií u domu, před kterým je přechod bezprostředně 
umístěn. 
 

- Nad rámec informativních zpráv starosta doplnil, že obec požádala už v loňském roce 
o kolaudaci staveb: rekonstrukce ul. U Cihelny, dostavbu cyklostezky na trase 
Sokolnice-Kobylnice a v neposlední řadě též přechodů pro chodce na ul. Kobylnické a 
Kaštanové, ale doposud bez odezvy.   

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo obce Sokolnice bere na vědomí informativní zprávy. 
Hlasování: 9/0/0 
 
Starosta obce poděkoval všem přítomným a zasedání zastupitelstva v 19.30 hodin ukončil.  

 
Zápis vyhotovila dne 17. 06. 2025 Andrea Hrdličková 
 
 
Zapisovatel: Andrea Hrdličková, v. r.  
 
 
 
Ověřovatel zápisu: Pavel Šteffan, v. r.  
 
 
 
Ověřovatel zápisu: Petr Vaculín, v. r.  
 
 
 
Starosta obce: Libor Beránek, v. r.   


